
Schriftelijke vragen
Roelofarendsveen, 2 oktober 2023

Geacht college,

Onderstaand treft u een 5-tal vragen aan over “De Bult”:

• De bestemming wonen ligt op deel vd Bult omdat verplaatsen door de PZH niet 
werd toegestaan. Daarom gaan we nu daar ontwikkelen. Klopt dat? 

• Hoeveel mogelijkheden zijn er om deze ontwikkeling tegen te houden en klopt 
het dat dit plan langs de raad komt? 

• Waarom wordt er nu pas ontwikkeld en niet al veel eerder gezien de 
wijzigingsbevoegdheid die er al zo lang opzit? 

• Wordt er nog geluisterd naar het bestuur van de Bult die graag aanpassing vh 
plan willen en een oplossing hebben voor het parkeren? 

• Kan het ontwerp nog worden aangepast ivm de hoogtelijnen die nu worden 
geraakt? 

Met vriendelijke groet,
Anja de Rijk-de Jong
CDA Kaag en Braassem

 


